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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 08.08.2024 

Číslo: 04831/2024/ORR- 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

Tajomníčka komisie 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 

z 12. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 06.08.2024, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Schválenie realizácie spolufinancovania projektov realizovaných v rámci „Opatrenia 

RSO4.2 Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti 

vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej 

infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie 

a odbornú prípravu“   

4. Schválenie realizácie a spolufinancovania projektov realizovaných v rámci „Opatrenia 

3.2.3 Odstránenie kľúčových úzkych miest na cestnej infraštruktúre a zlepšenie 

regionálnej mobility prostredníctvom modernizácie a výstavby ciest II. a III. triedy“  

5. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 

6. III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024   

7. Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 – 2028 s  výhľadom do 

roku 2030                                                                       

8. Bod z plánu úloh: Informatívna správa o činnosti Rady partnerstva Košického 

samosprávneho kraja 

9. Návrhy, podnety a požiadavky 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp privítala hlavného 

kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka a p. zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľubicu Palkovú 

a  prítomných členov komisie na 12. rokovaní komisie. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 13 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 
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Predsedníčka komisie informovala o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, 

výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál 

na prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve. Počas prípravy zasadnutia došlo 

k nasledujúcim zmenám:  

• premenovanie bodu 3 z pôvodného názvu Schválenie realizácie spolufinancovania projektov 

realizovaných v rámci „Opatrenia RSO4.2 Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnym 

a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania 

rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online 

vzdelávanie a odbornú prípravu“  na nový názov Informatívna správa o schválených 

projektoch v rámci „Opatrenia RSO4.2 Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnym 

a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania 

rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online 

vzdelávanie a odbornú prípravu“   

• premenovanie bodu 4 z pôvodného názvu Schválenie realizácie a spolufinancovania projektov 

realizovaných v rámci „Opatrenia 3.2.3 Odstránenie kľúčových úzkych miest na cestnej 

infraštruktúre a zlepšenie regionálnej mobility prostredníctvom modernizácie a výstavby ciest 

II. a III. triedy“ na nový názov Informatívna správa o schválených projektoch v rámci 

„Opatrenia 3.2.3 Odstránenie kľúčových úzkych miest na cestnej infraštruktúre a zlepšenie 

regionálnej mobility prostredníctvom modernizácie a výstavby ciest II. a III. triedy“  

• doplneniu nového bodu do programu: Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu 

„Technická pomoc Sekretariát Rady Partnerstva Košického kraja“ 

 

Diskusia: v bode diskusia neprebehla.  

 

Uznesenie č. 38/2024  

Komisia regionálneho rozvoja schvaľuje zmenu a doplnenie programu rokovania komisie 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie o hlasovanie o programe ako 

celku 

 

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 12. rokovania komisie bol schválený 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
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Vyjadrenie: Predsedníčka komisie informovala, že z posledného rokovania neboli prijaté žiadne 

požiadavky na tajomníčku komisie. 

 

Uznesenie č. 39/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek z 

komisie.  

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 13    

Za: 13    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Informatívna správa o schválených projektoch v rámci „Opatrenia RSO4.2 Zlepšenie 

rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej 

prípravy a celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane 

posilňovania odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie a odbornú prípravu“   

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverený riadením odboru 

regionálneho rozvoja  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil JUDr. Ing. Slavomír Borovský, ktorý požiadal o vymenovanie 

predmetných škôl. Ing. Barbora Kováčová mu odpovedala na otázku.  

 

Uznesenie č. 40/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 14     

Za: 14     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.4 

Informatívna správa o schválených projektoch v rámci „Opatrenia 3.2.3 Odstránenie 

kľúčových úzkych miest na cestnej infraštruktúre a zlepšenie regionálnej mobility 

prostredníctvom modernizácie a výstavby ciest II. a III. triedy“  

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja  

 

Diskusia: v tomto bode diskusia neprebehla.  

 

Uznesenie č. 41/2024 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 13    

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Záver: Návrh bol schválený 
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K bodu č.5 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 
Vyjadrenie: Materiál predstavil PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií. 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil JUDr. Ing. Slavomír Borovský, ktorý sa opýtal na plánované 

čerpanie výdavkov na projektoch EÚ. PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga na otázku odpovedal.  

 

Uznesenie č. 42/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 13    

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.6 

III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024  

Vyjadrenie: Materiál predstavil PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: V bode diskusia neprebehla.  

 

Uznesenie č. 43/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu 

Hlasovanie č. 6:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 – 2028 s  výhľadom do 

roku 2030                                                                       

Vyjadrenie: Materiál predstavíl JUDr. Martin Serfözö, vedúci oddelenia zdravotníctva. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili doc. RNDr. Peter Solár, PhD., JUDr. Ing. Slavomír Borovský, 

Ing. Igor Petrik a RNDr. Martin Smrčo. Predmetom diskusie boli:  

• kto bol do prípravy dokumentu zahrnutý 

• informácia o obdržaných pripomienkach,  

• chýba detailnejšia analýza a jasnejšie pomenovanie problémov 

• v Košickom kraji chýba diagnostické centrum 

• potreba väčšieho zamerania na digitalizáciu zdravotníctva a prepojenie na umelú 

inteligenciu 

• nedostatok špecialistov, ktorý je potrebné akutne riešiť 

• členovia komisie vítajú vytvorenie krajskej agentúry 
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Uznesenie č. 44/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.8 

Bod z plánu úloh: Informatívna správa o činnosti Rady partnerstva Košického 

samosprávneho kraja 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru regionálneho 

rozvoja  

Diskusia: Ing. Igor Petrik sa informoval, ohľadom čestného prehlásenia, ktoré vzniklo ako nová 

príloha pri predkladaní zámerov do Rady Partnerstva Košického kraja. Ing. Barbora Kováčová 

vysvetlila, že ide o prílohu, ktorá vznikla na základe požiadavky predsedov strategicko 

plánovacích regiónov v rámci stretnutia komory miestnej samosprávy. Ing. Igor Petrík požiadal 

o úpravu čestného prehlásenia. Ing. Barbora Kováčová akceptovala pripomienku 

a informovala, že bude predmetom ďalšieho rokovania predsedov strategicko plánovacích 

regiónov. O výsledku bude členov informovať.  

 

Uznesenie č. 45/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Informatívnu správu o činnosti Rady 

partnerstva Košického samosprávneho kraja 

 

Hlasovanie č. 8:  

 

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

 

K bodu č.9 

Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu „Technická pomoc Sekretariát Rady 

Partnerstva Košického kraja“ 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: v bode diskusia neprebehla.  

Uznesenie č. 46/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9:  

Prítomní: 13     

Za: 13    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
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K bodu č.10 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode. 

 

Diskusia: v bode diskusia neprebehla. 

 

K bodu č. 11 

Rôzne 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode.  

 

Diskusia: v bode diskusia neprebehla. 

 

K bodu č.12  

Záver 

 

Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp, poďakovala prítomným za účasť. 

Ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 8.10.2024 o 13:30.   

 

 

 

 

 

..................................................          .................................................... 

   Ing. Barbora Kováčová                      Mgr. Adrianna Gergely Papp 

     tajomníčka komisie                                                              predsedníčka komisie 


